
Datum
Tijdstip
Locatie
Aanwezig

Afwezig

Extra aanwezig

19 april 2022
20.00 uur
Raadzaal
Mevrouw M.J.P. van Kampen – Nouwen (voorzitter), L. Dignum (JESS Lokaal), W. Vonk 
(CDA), mw. A.M. van Wijk (VVD), mw. V.C. van Vuuren (PvdA), W. Rijnders (SP), F.N.J. 
Jansen (D66), L.A.J. Riteco (GroenLinks), mevrouw H.P. Bredewold (Wens4U), P.F.J. 
Vriend (Seniorenpartij), G.E.P. Meijer (griffier), R. Meinema (griffie), mevrouw M. 
Teijema (verslaglegging)

J. Luten (Noordkop Centraal). H. Westrik

2. Presentatie MijnStem
Mevrouw Schelling, onderzoeker bij Citizens, geeft een presentatie over de stemhulp 
bij de gemeenteraadsverkiezingen van 16 maart jl. De presentatie wordt naar alle 
fractievoorzitters toegezonden.

1. Mededelingen
Griffier:
- Vanuit de gemeenschappelijke regelingen wordt verzocht om weer met de 

raadsrapporteurs in gesprek te gaan. Deze worden echter benoemd na vorming 
van het college. De raadsrapporteurs van de vorige raadsperiode, voor zover zij 
weer tot raadslid zijn benoemd of tot steunfractielid benoemd gaan worden, zijn 
gevraagd dit voor mei nog op te pakken. Per gemeenschappelijke regeling wordt 
gekeken naar de mogelijkheden.

- Voor de raad van mei a.s. is er nog geen presidium gepland. Afgesproken wordt 
zo nodig (evt. 17 mei) een presidium in te lassen.

- Toegelicht wordt de totstandkoming van de werkgroep Planning en Control. De 
werkgroep is voor het eerst bijeen geweest en gaat kijken naar de behandeling 
van de kadernota en de begroting.

Rekenkamercommissie:
Binnen de griffie is er een wijziging. De heer Meinema is nu eerste aanspreekpunt 
voor de rekenkamercommissie, mevrouw Teijema tweede. Verder is de 
rekenkamercommissie zich aan het oriënteren over een onderzoek naar de 
dienstverlening binnen de gemeente.

3. Verslag van de vergadering van 1 februari 2022
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.

4. Openstaande toezeggingen
.Er zijn geen openstaande toezeggingen.

5. Evaluatie raadsvergadering 15 en 17 februari 2022 en 29 en 30 maart 2022
Raad 15 februari:
- Er waren veel moties en amendementen.
- Het leek veel op een verkiezingsavond gelet op de wijze van debatteren. 

Afscheidsraad 29 maart:
- Een fijne avond.
- Leuk dat terugkerende raadsleden vertrekkende raadsleden toespraken.

Installatie raad 30 maart:
- Ging vlotjes.
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- Te snel, zeker voor nieuwe raadsleden. Er kon geen fotomomentje worden 
gehouden. Installatie kan persoonlijker gemaakt worden.

- Publiek ging niet staan. Dit is wel gebruikelijk.
- De gemaakte foto van de raad is een tijdelijke foto.

De heer Dignum wil als nieuw lid van het presidium graag weten hoe de evaluatie 
van deze vergadering gaan en wat er mee gebeurd. Aan de hand van o.a. 
voorbeelden leggen diverse andere leden dit aan de nieuwe leden uit.

6. Opstellen conceptagenda raad 26 april 2022
De concept agenda wordt doorgenomen.

Er volgt nog een raadsvoorstel met betrekking tot huisvesting Oekraïense 
vluchtelingen.

7. Invulling diverse gremia
De voorzitter stelt voor om een vaste commissie onderzoek geloofsbrieven in te 
stellen. Na overleg wordt er voor gekozen om de heer Wiskerke, mevrouw Van 
Musscher en de heer Perton voor te stellen als leden van de commissie. De heren 
Rijnders, Bakker en Riteco als plaatsvervangers. De heer Meijer neemt waar nodig 
contact op met de voorgestelde leden.

Voor de invulling van de Auditcommissie en de Regionale Raadscommissie Noordkop 
zijn al enkele aanmeldingen bij de griffie ontvangen. Deze, en eventuele andere 
aanmeldingen, worden verwerkt in de raadsvoorstellen.

De voorzitter geeft aan dat wat betreft het invullen van de voorzitterspoule (incl 
agendacommissie) en de vicevoorzitter van de raad gewacht wordt tot de coalitie is 
geformeerd. Zij biedt aan om de Oordeelsvormende vergadering van 10 mei a.s. voor 
te zitten. Het presidium gaat hiermee akkoord.

8. Jaarverslag 2021 gemeenteraad en griffie
Buiten de complimenten aan de griffie voor het duidelijke jaarverslag wordt ook 
gesproken over zaken die de griffie naar aanleiding van het opstellen van het 
jaarverslag opvallen en hoe vragen vanuit de raad aan de organisatie kunnen worden 
gesteld.

Mevrouw Bredewold geeft aan dat haar fractie de beeldvormende avonden meer als 
politieke avonden ervaart en de informatieavonden van de RRN interessanter en 
informatiever vinden. Daarnaast zijn deze laatste vaak digitaal wat haar achterban 
prettig vindt. De heer Riteco is van mening dat een avond bedoelt om informatie te 
zenden prima digitaal kan plaatsvinden en op deze wijze vaker mag worden ingezet.

De heer Dignum maakt duidelijk dat beeldvormende vergaderingen georganiseerd 
worden door de raad en dus van de raad zijn. De voorzitter legt uit dat de opzet van 
alle beeldvormende vergaderingen en thema/informatieavonden worden besproken 
in de agendacommissie.

9. Rondvraag
Mevrouw Bredewold vraagt zich naar aanleiding van het laag overvliegen van 
straaljagers af of de gemeente van dit soort vluchten op de hoogte is. De voorzitter 
legt uit dat er soms wel een melding en soms niet wordt ontvangen. Toestemming 
voor de vluchten wordt gegeven door de provincie.

De heer Riteco had graag de verkiezingen geëvalueerd. Hij denkt hierbij aan 
bijvoorbeeld de debatavonden, uitslagenavond en verkiezingsmarkt. Afgesproken 
wordt dat de griffie een aantal vragen opstelt en naar de fractievoorzitters mailt met 
het verzoek deze te beantwoorden. De beantwoording wordt dan voor een volgend 
presidium geagendeerd. 

De heer Riteco vindt het vervelend dat de beantwoording op vragen over Groenoord, 
2 maanden geleden gesteld, nu pas is ontvangen. Helaas is de quickscan daar niet bij 
toegevoegd. De voorzitter zegt toe te zorgen dat de quickscan alsnog wordt 
toegezonden.

De heer Dignum wil weten of er ook een overzicht is over welke werkgroepen er zijn 
en wie in deze werkgroepen zitten. De heer Meijer geeft aan dat zo’n overzicht er 
inderdaad is en zal deze voor het volgend presidium agenderen.
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Mevrouw Van Wijk wil weten of er een mogelijkheid is als fractie om meer 
steunfractieleden te benoemen. De heer Meijer legt uit hoe de aantallen tot stand zijn 
gekomen en wijst op het Reglement van Orde.

De heer Meijer verzoekt de fractievoorzitters hun steunfractieleden op te roepen zo 
spoedig mogelijk hun stukken naar de griffie te mailen. Zijn de stukken niet 
ontvangen dan kan de benoeming niet in de raad van 26 april plaats vinden.

10. Sluiting

Griffier,                                         De voorzitter,

De heer G.E.P. Meijer                      Mevrouw M.J.P. van Kampen-Nouwen
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